
Zápis č. 12/11/2019 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
11. novembra 2019 so začiatkom o 9,00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: Igor Gallo, Ľubomír Guman, Dóra Hushegyiová, Jozef 

Chudík, Martin Kabát, Martin Kákoš, Jarmila Mikušová, Ildikó Nagy, David Soukeník 
Hostia:  

PhDr. Jaroslav Rezník – generálny riaditeľ RTVS 
Mgr. Marek Knut – riaditeľ Sekcie GR RTVS 
Ing. Radka Doehring - riaditeľka Sekcie ekonomiky RTVS 
Mgr. Marek Ťapák – riaditeľ Sekcie programových služieb STV 
Mgr. Michal Dzurjanin – riaditeľ Sekcie programových služieb SRo 
Vahram Chuguryan – riaditeľ Sekcie spravodajstva a publicistiky RTVS 
Miesto konania: Zasadačka GR RTVS, 6. posch., Mýtna 1, Bratislava 

 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal otvoril a viedol predseda rady I. Gallo. Na začiatku rokovania privítal 
všetkých prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 9 členov  Rady RTVS a rada je 
schopná uznášať sa.  
D. Soukeník navrhol odložiť prerokovanie bodu Informácia o stratégii a postupe RTVS pri 
nákupe licenčných a vysielacích práv na športové podujatia, pretože podklady, ktoré prišli 
boli neúplné a niektoré otázky by sa mali ešte prerokovať na Dozornej komisii.  
Informoval, že v bode 4f sa prerokuje aj: 
- každomesačná informácia o aktuálnom stave projektu Generál 
- návrh na odpis pohľadávok 
Členovia Rady RTVS vyslovili všeobecný súhlas s týmito návrhmi. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 123/2019: 

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  

a) informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby 
RTVS; 

b) informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS (spravodajca D. 
Soukeník);  

c) informácia o verejných obstarávaniach (spravodajkyňa J. Mikušová); 
d) informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 

písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS (spravodajkyňa J. Mikušová);  
e) informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období 

(čl. 7 ods. 2 Štatútu Rady RTVS) (spravodajca M. Kabát); 
f) rôzne. 

5.  Informácia o príprave rozpočtu RTVS na rok 2020 (spravodajca M. Kabát) 
6. Návrh Dodatku č. 3 na rok 2020 k Zmluve č. MK-57/2017/M o zabezpečení služieb 

verejnosti v oblasti rozhlasového vysielania a televízneho vysielania na roky 2018-
2022 (spravodajkyňa J. Mikušová) 

7. Informácia o vianočnej programovej štruktúre RTVS (spravodajca M. Kákoš a I. 
Nagy) 

8. Sťažnosti a podnety 
9. Rôzne 

 

 
Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

J. Mikušová, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
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Uznesenie bolo prijaté. 
 
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v  predchádzajúcom období 

I. Gallo skonštatoval, že uznesenia z ostatného rokovania nemajú charakter plnenia. 
K zápisu z ostatného rokovania neprišli žiadne pripomienky.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 124/2019 
Rada RTVS berie na vedomie správu o kontrole uznesení z predchádzajúceho obdobia. 
Uznesenie Vyhodnotenie Poznámka 

84./2011 Plní sa priebežne. Predkladanie zmlúv nad 100 000 7 dní vopred. 

28/2016 
Plní sa priebežne. Predkladanie správ: úhrady, súdne spory, plnenie 

záväzných ukazovateľov 

109.  Nevyhodnocuje sa.  

110.  Nevyhodnocuje sa.  

111.  Nevyhodnocuje sa.  

112.  Nevyhodnocuje sa.  

113.  Nevyhodnocuje sa.  

114.  Nevyhodnocuje sa.  

115.  Nevyhodnocuje sa.  

116.  Nevyhodnocuje sa.  

117.  Nevyhodnocuje sa.  

118.  Nevyhodnocuje sa.  

119.  Nevyhodnocuje sa.  

120.  Nevyhodnocuje sa.  

121.  Nevyhodnocuje sa.  

122.  Nevyhodnocuje sa.  

 

Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  
J. Mikušová, I. Nagy, D. Soukeník / 

Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 

J. Rezník informoval, že v období od ostatného rokovania sa venovali príprave výstupov 
v súvislosti s 30tym výročím Nežnej revolúcie. Ďalej sa pracovalo na vianočnej štruktúre, na 
rozvysielaní tretieho okruhu a príprave rozpočtu RTVS na rok 2020.   
 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS 
a. informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby RTVS 

R. Doehring odprezentovala základné ekonomické ukazovatele: 
„RTVS k 31.10.2019 dosiahla celkové príjmy vo výške 153,14 mil.€, čo predstavuje 93,84 % 
plnenie ročného rozpočtu.  Najvýznamnejší zdroj RTVS – daňové príjmy (úhrady za služby 
verejnosti) dosiahli k 31.10.2019 sumu 73,07 mil.€, čo predstavuje plnenie na 88,79 % 
ročného plánu. Vyššie čerpanie vzniklo predovšetkým v súvislosti s akvizičnými kampaňami 
a zasielaním výziev na úhradu identifikovaných nedoplatkov na úhradách. Do 31.10. 2019 
RTVS obdŕžala 4,26 mil.€ za staré dlhy týkajúce sa obdobia do 31.12.2018.  
Nedaňové príjmy predstavovali k sledovanému obdobiu 7,19 mil. € t.j. plnenie na 91,27 %. 
Plnenie sa pohybuje na  úrovni mesačných plánov.  
Z hľadiska grantov a transferov predstavuje tento príjem k 31.10.2019 sumu 38,26 mil. €, z 
čoho príjem zo Zmluvy so štátom na program predstavuje 24,504 mil.€ (STV 20,661 mil.€ a 
SRo 3,843 mil.€) a na investície 3,3 mil.€. RTVS k 31.10.2019 obdŕžala celý zazmluvnený 
príjem zo zmluvy so štátom. Dňa 15.7.2019 RTVS obdržala dotáciu vo výške 9 mil.€ 
v súvislosti s prijatím vládneho uznesenia č. 224/2019 z 21.mája 2019, ktorým Vláda SR 
poskytla RTVS finančné zdroje ako kompenzáciu časti výpadku úhrad za služby verejnosti 
v dôsledku sociálneho dosahu zákona č.340/2012 Z.z. o úhrade za služby verejnosti. RTVS 
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obdržala do 31.10.2019 finančné prostriedky v súvislosti s projektom obnovy administratívnej 
budovy Košice za účelom jej energetickej efektívnosti (eurofondy) vo výške 1 194 948  € (v 
štruktúre kapitálový transfer vo výške 1 171 390 € a bežný transfer v sume 23 558 €). Do 
31.10.2019 RTVS obdržala aj finančné prostriedky (bežný transfer) v  súvislosti s projektom 
Hranice v srdci vo výške 106 848 € a v sledovanom období RTVS dostala od Fondu na 
podporu kultúry  národnostných menšín dotácie na projekt Amare hangi/Naše hlasy (12 000 
€), Avka tuke phenava 2019 (9 500 €) a Rómovia 30 rokov po ... (5 000 €). V októbri RTVS 
obdržala od MK SR kapitálovú dotáciu na projekt Rekonštrukcia NKP Ľudový dom Nová 
Sedlica – Domček dedka Večerníčka vo výške 74 500 €. Zároveň RTVS obdŕžala účelový 
grant od Európskeho parlamentu v súvislosti s výrobou TV relácie „V centre Európy“ vo 
výške 57 352 €.        
Celkové výdavky RTVS k 31.10.2019 predstavovali sumu 104,05 mil.€, t.j. 64,35 % plnenie 
ročného plánu. Záväzné ukazovatele t.j. bežné výdavky predstavujú 98,41 mil.€ - plnenie na 
67,85 % a kapitálové výdavky sú vo výške 5,62 mil. € - plnenie na 33,80 %.  
Celkový prebytok bol vo výške 49,09 mil. €.  
K sledovanému obdobiu boli záväzné ukazovatele dodržané.“ 
 
M. Ťapák odprezentoval hlavné programové dominanty STV od ostatného rokovania, najmä 
projekty Toman a Nero a Seneca. 
M. Dzurjanin uviedol hlavné vysielacie dominantny SRo za obdobie od ostatného rokovania. 
V. Chuguryan za spravodajstvo uviedol, že mapovali všetky dôležité udalosti. Spravodajstvu 
dominovalo viacero dôležitých tém a všetky RTVS pokryla v plnom rozsahu.  
D. Hushegyiová sa spýtala, prečo 16.11. v hlavnom spravodajstve nestihli správu dňa. Dlho 
sa na ňu čakalo a bolo v nej neúmerne veľa telefonátov. 
V. Chuguryan priznal, že v hlavnom spravodajstve redaktor v snahe čo najlepšie spracovať 
tému dodal reportáž o 10 minút neskôr. Pracovali na tom dvaja redaktori. Skonštatoval, že sa 
to občas stáva vo všetkých televíziách. Moderátor túto informáciu korektne oznámil divákom.  
D. Hushegyiová sa ešte spýtala, prečo RTVS vybrala práve agentúru Actly na prieskum 
preferencií politických strán. 
J. Rezník odpovedal, že dvaja predstavitelia tejto agentúry sú T. Rosová a M. Mravec. Obaja 
sú skúsení sociológovia a pôsobili, resp. riadili renomované agentúry. Dáta, ktoré RTVS od 
nej má sú korektné a myslí si, že to, čo bolo prezentované nie je celkom korektné. Posledný 
prieskum má 20 tematických okruhov, ktoré sa budú zverejňovať v priebehu celého 
novembra. RTVS však využíva služby viacerých agentúr.  
J. Chudík víta, že RTVS si dáva robiť aj vlastné prieskumy. To, že príspevok o Gorile nebol 
na prvom mieste, jemu neprekážalo, pretože v danom momente to neprinieslo nič nové.  
I. Gallo uviedol, že on si zase myslí, že to mala byť správa č. 1.  
M. Hajko odprezentoval vysielanie Sekcie športu za uplynulé obdbobie. 
I. Nagy sa spýtala, aký veľký výpadok spôsobil nový zákon o úhradách. 
R. Doehring uviedla, že zatiaľ je to 8 mil. €, ale predpokladá sa, že to môže byť až 16 mil. €. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 125/2019 

Rada RTVS berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia 
programovej služby RTVS.  
 
Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

J. Mikušová, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 

 
b. informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS  

R. Doehring odprezentovala predložený návrh na prenájom a zámennú zmluvu. 
D. Soukeník za DK uviedol, že DK odporúča obe zmluvy schváliť.  
I. Gallo predložil návrhy na uznesenie a dal o nich hlasovať: 
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Uznesenie č. 126/2019 

Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. m) zákona č. 532/2010 o RTVS v nadväznosti na § 12 
ods. 2 a § 13 ods. 1 písm. h) zákona č. 176/2004 o nakladaní s majetkom verejnoprávnych 
inštitúcií, schvaľuje návrh na prenájom nehnuteľného majetku s  nájomcom: Compass Group 
Slovakia s.r.o. 
RTVS, organizačná zložka Slovenský rozhlas 
Nájomca: Compass Group Slovakia s.r.o. 
Predmet nájmu: nájom čiastočne zariadených nebytových priestorov, ktoré sa nachádzajú  
                           v objekte RTVS na Žilinskej ul. č. 4 v Bratislave, o celkovej výmere 1104,0 

m² 
Účel užívania predmetu nájmu: poskytovanie stravovacích služieb pre zamestnancov a tretie 

osoby 
Pôvodná doba nájmu od 01.09.2015 na dobu neurčitú 

(ZM1001279) 

Navrhovaná doba nájmu  
Dodatok č. 1 

od 01.12.2019 na dobu neurčitú  
(ZM1001279_1 ) 

Pôvodná cena nájmu   9 933,00 eur bez DPH ročne 

Navrhovaná cena nájmu 10 181,33 eur bez DPH ročne 
Pôvodná cena nájmu za m² 9,00 eur/m² bez DPH ročne (priemer)  

Navrhovaná cena nájmu za m² 9,22 eur/m² bez DPH ročne (priemer) 
Pôvodná cena služieb 15 448,00 eur bez DPH ročne 

plyn – zálohové platby s vyúčtovaním, 
el. energia a vodné, stočné – podľa merača 

Navrhovaná cena služieb 25 154,47 eur bez DPH ročne 
plyn – zálohové platby s vyúčtovaním, 
el. energia a vodné, stočné – podľa merača 

Pôvodná cena inventáru 1 708,00 eur bez DPH ročne 
Navrhovaná cena inventáru 1 184,45 eur bez DPH ročne 

Pôvodná výpovedná lehota 3 - mesačná 
Nová výpovedná lehota 3 - mesačná 

Inflačné zohľadnenie Áno 

 
Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

J. Mikušová, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 

 
Uznesenie č. 127/2019 

Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. m) zákona č. 532/2010 o RTVS v nadväznosti na § 12 
ods. 2 a § 13 ods. 1 písm. e) zákona č. 176/2004 Z. z. o nakladaní s majetkom 
verejnoprávnych inštitúcii schvaľuje zámenu pozemku: 
Parcela číslo 2920/207 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 45 m2 - novovytvorený 
pozemok, odčlenený podľa geometrického plánu č. 34/2018 od pozemku C-KN par. č. 
2920/37, zapísaného v katastri nehnuteľností, ktoré spravuje Okresný úrad Bratislava, na LV  
č. 183, katastrálne územie Karlova Ves vo vlastníctve Rozhlasu a televízie Slovenska. 
Pozemok s týmto parcelným číslom a výmerou po uzatvorení Zámennej zmluvy pripadne do 
vlastníctva Sara HC, s.r.o. 
za  
Parcela číslo 2920/208 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 45 m2 - novovytvorený 
pozemok, odčlenený podľa geometrického plánu č. 34/2018 od pozemku C-KN par. č. 
2920/36, zapísaného v katastri nehnuteľností, ktoré spravuje Okresný úrad Bratislava, na LV  
č. 4857, katastrálne územie Karlova Ves vo vlastníctve Sara HC, s.r.o. Pozemok s  týmto 
parcelným číslom a výmerou  po uzatvorení Zámennej zmluvy pripadne do vlastníctva 
Rozhlasu a televízie Slovenska. 
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Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  
J. Mikušová, I. Nagy, D. Soukeník / 

Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
c. informácia o verejných obstarávaniach 

M. Knut odprezentoval všetky prebiehajúce obstarávania z materiálu. 
J. Mikušová za DK skonštatovala, že sa materiálu podrobne venovali na DK a odporúča 
zobrať Rade RTVS na vedomie.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 128/2019: 

Rada RTVS berie na vedomie informáciu o verejných obstarávaniach za predchádzajúce 
obdobie. 
 
Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

J. Mikušová, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 

 
d. informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 písm. h)  

M. Knut odprezentoval všetky predložené zámery.  
J. Mikušová uviedla, že všetky zámery boli predrokované a  súhlasí s nimi.  
Prebehla krátka diskusia o niektorých zámeroch.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 129/2019: 

Rada RTVS schvaľuje informáciu o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle § 15 
ods. 3 písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS. 
 
Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

J. Mikušová, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
e. informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období (čl. 7 
ods. 2 Štatútu Rady RTVS)  

J. Mikušová informoval, že DK boli zodpovedané všetky otázky a nemá výhrady. 
Prebehla krátka diskusia na objasnenie konkrétností pri niektorých zmluvách. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 130/2019: 

Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zmluvách nad 10 000 € uzavretých 
od predchádzajúceho zasadnutia rady. 
 
Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

J. Mikušová, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
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f. rôzne 
Aktuálna informácia o stave projektu Generál 

J. Rezník uviedol, že projekt prebieha podľa plánu. V novembri je naplánované natáčanie 
v zahraničí a po ňom sa plánuje opäť kontrolný deň.  
 
Návrh na odpis pohľadávok 

R. Doehring uviedla, že odpis týchto pohľadávok nebude mať vplyv na hospodárenie RTVS 
v roku 2019, pretože už sa pri nich uplatnila opravná položka.  
D. Soukeník uviedol, že vzhľladom na to, že súdom neboli priznané pohľadávky RTVS, tak 
neostáva nič iné, len ich odpísať. 
J. Mikušová rovnako odporúča schváliť odpísanie týchto pohľadávok.  
Uznesenie č. 131/2019: 

Rada RTVS schvaľuje návrh na odpis pohľadávok podľa predloženého materiálu: 

Pohľadávky RTVS voči PSMA evidované v účtovníctve 
Pohľadávky, ktoré boli predmetom súdneho sporu 

    

Číslo fa 

Dátum 

splatnosti Čiastka Poznámka 

7111002121 27.9.2005 599 203,68 súdom neuznaná pohľadávka 

7111003225 17.2.2005 363 705,11 súdom uznaná pohľadávka 

7111003339 20.3.2005 195 276,10 súdom uznaná pohľadávka 

7111003420 21.4.2005 58 796,45 súdom uznaná pohľadávka 

7111003495 19.5.2005 83 872,72 súdom uznaná pohľadávka 

7111003569 17.6.2005 86 960,08 súdom uznaná pohľadávka - nie v plnej výške 

7111003713 17.7.2005 171 820,75 súdom uznaná pohľadávka - nie v plnej výške 

7111003808 18.8.2005 152 573,78 súdom uznaná pohľadávka - nie v plnej výške 

7111003924 18.9.2005 139 432,39 súdom uznaná pohľadávka - nie v plnej výške 

7111004008 19.10.2005 50 008,91 súdom uznaná pohľadávka - nie v plnej výške 

7111004095 18.11.2005 45 287,90 súdom uznaná pohľadávka - nie v plnej výške 

7111004217 19.12.2005 102 208,21 súdom uznaná pohľadávka - nie v plnej výške 

7111004446 3.1.2006 8 029,13 súdom uznaná pohľadávka 

7111004335 19.1.2006 87 685,45 súdom uznaná pohľadávka - nie v plnej výške 

7111004593 25.1.2006 19 934,89 súdom uznaná pohľadávka 

7111004345 25.1.2006 520,60 súdom uznaná pohľadávka 

7111004344 25.1.2006 899,29 súdom uznaná pohľadávka 

7111004469 18.2.2006 75 128,89 súdom uznaná pohľadávka 

7111004596 18.3.2006 66 750,01 súdom uznaná pohľadávka 

    2 308 094,34   

    Z pohľadávok v sume 2 308 094,34 €, ktoré boli predmetom súdneho sporu medzi RTVS 
a PSMA boli súdom uznané pohľadávky vo výške 1 468 882,64 € a pohľadávky v sume 
839 211,70 € neboli uznané (pohľadávka č. 7111002121 v sume 599 203,68 € 
a 240 008,02 € z pohľadávok, ktoré boli uznané čiastočne).  
Pohľadávky v sume 839 211,70 € navrhujeme na odpis. 
 

Číslo fa 

Dátum 

splatnosti Čiastka Poznámka 

0316/06 18.5.2006 3 417,31 istina 

0317/06 18.5.2006 5 577,47 istina 

0319/06 18.5.2006 671,35 istina 

0321/06 18.5.2006 424,68 istina 

0322/06 18.5.2006 9 231,46 istina 
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0326/06 18.5.2006 18 133,17 istina 

0328/06 18.5.2006 3 737,67 istina 

0329/06 18.5.2006 3 718,02 istina 

0333/06 18.5.2006 7 166,20 istina 

0340/06 1.6.2006 8 402,74 istina 

0341/06 1.6.2006 2 435,57 istina 

0429/06 29.6.2006 224,82 istina 

0430/06 29.6.2006 5 410,74 istina 

0431/06 29.6.2006 4 841,17 istina 

0432/06 29.6.2006 6 544,84 istina 

0433/06 29.6.2006 21 179,55 istina 

0434/06 29.6.2006 11 381,63 istina 

0435/06 29.6.2006 7 562,47 istina 

0436/06 29.6.2006 15 667,63 istina 

0437/06 29.6.2006 15 947,42 istina 

0438/06 29.6.2006 3 793,87 istina 

0439/06 29.6.2006 530,84 istina 

0440/06 29.6.2006 2 947,06 istina 

0506/06 11.7.2006 2 749,09 istina 

0507/06 11.7.2006 1 686,18 istina 

0508/06 11.7.2006 179,84 istina 

0540/06 18.7.2006 655,75 istina 

7111003418 28.2.2005 12 749,88 penalizačná faktúra 

7111003686 19.5.2005 3 476,93 penalizačná faktúra 

7111003689 20.5.2005 906,81 penalizačná faktúra 

7111003712 27.5.2005 120,46 penalizačná faktúra 

    181 472,62   

    Pohľadávky z faktúr č. 0316/06 až 0540/06 boli uplatnené na súde. Súdne konanie bolo 
zastavené. 
Penalizačné faktúry boli vystavené v rámci obrany voči nárokom PSMA a predmetom 
jednostranného zápočtu zo strany Slovenského rozhlasu 2.5.2008. Zápočet sa napokon 
nezrealizoval. 
Predmetné pohľadávky v sume 181 472,62 € navrhujeme odpísať. 
 

Faktúry vystavované štúdiom SRo Košice 
  

Číslo dokladu 
Dátum 

splatnosti Čiastka Poznámka 

9900000085 28.8.2005 691,36 istina  

9900000086 25.9.2005 3 236,22 istina  

9900000087 25.10.2005 4 163,18 istina  

9900000088 28.11.2005 2 382,33 istina  

9900000089 20.12.2005 1 811,21 istina  

9900000090 22.1.2006 1 652,71 istina  

9900000091 24.2.2006 798,45 istina  

    14 735,46   

    K faktúram vystavovaným štúdiom SRo Košice nie sú k dispozícii žiadne podklady, z toho 
dôvodu pravdepodobne neboli žalované. V dôsledku absencie pokladov by SRo neuniesol 
dôkazné bremeno. 
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Navrhujeme pohľadávky vo výške 14 735,46 € odpísať. 

 
Celková suma navrhovaného odpisu pohľadávok voči PSMA je 1 035 419,78 Eur. Na 

uvedené pohľadávky bola v minulosti v plnej výške vytvorená opravná položka a odpis 
nebude mať vplyv na výsledok hospodárenia RTVS v roku 2019. 
 

Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  
J. Mikušová, I. Nagy, D. Soukeník / 

Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 

 
5. Informácia o príprave rozpočtu RTVS na rok 2020 (spravodajca M. Kabát) 

R. Doehring uviedla, že materiál obsahuje aj rozpočtový prísľub MF SR. RTVS žiada 
o kompenzácie vo výške 16 mil. €. Východiská obsahujú spustenie dvoch programových 
služieb, spomenutú kompenzáciu, počíta sa aj s navýšením príjmov z reklamy a obsahuje aj 
Zmluvu so štátom. Upozornila, že nie všetky programy plánované na jeseň sú pokryté. 
Investície sú len vo výške 3,5 mil. € a dúfa, že z budúcich kompenzácií sa podarí alokovať 
suma na investície. 
M. Kabát za DK uviedol, že RTVS predpokladá, že kompenzácie nebudú postačujúce, 
pretože výpadok bude vyšší. Spýtal sa preto, aké sú mechanizmy na zúčtovanie, resp. 
dorovnanie tohto rozdielu. 
J. Rezník uviedol, že intenzívne komunikuje s MF SR a MK SR a predložil návrh 
štvrťročného zúčtovávania tohto výpadku. 
Ľ. Guman sa spýtal, či sa pri príjmoch z reklamy už atakuje strop počtu povolených minút. 
R. Doehring uviedla, že atakujeme strop, ale zákon už umožňuje prerozdelenie reklamy 
medzi programovými službami.  
Ľ. Guman sa spýtal, aký je súčasný stav v Košiciach, čo tam ešte bude potrebné. 
J. Rezník odpovedal, že v priebehu januára sa asi pôjde do Košíc, kde sa bude otvárať nový 
trakt.  
J. Chudík má obavu, či je predpoklad rokovania na budúci rok a garancie nahradzovania 
výpadkov v budúcom roku.  
J. Rezník uviedol, že sú rôzne prepočty, koľko bude programu na ktorom okruhu a bude 
snaha znižovať cenu za minútu výroby bez toho, aby utrpela kvalita.  
M. Kákoš požiadal, aby rada dostala viac informácií o štruktúre nových programových 
okruhov.  
J. Rezník uviedol, že na decembrové rokovanie bude predložený materiál o nových 
programových službách.  
J. Chudík požiadal, aby v rozpočte bola aspoň rámcovo vyznačená suma, s ktorou sa ráta na 
detskú tvorbu.  
M. Kákoš predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 132/2019: 

Rada RTVS prorokovala a berie na vedomie Informáciu o príprave rozpočtu RTVS na rok 
2020. 
 
Za: 8 / Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš, J. Mikušová,  

I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / I. Gallo / 
Uznesenie bolo prijaté. 
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6. Návrh Dodatku č. 3 na rok 2020 k Zmluve č. MK-57/2017/M o zabezpečení 
služieb verejnosti v oblasti rozhlasového vysielania a televízneho vysielania na 
roky 2018-2022 (spravodajkyňa J. Mikušová) 

R. Ceizel odprezentoval predložený návrh dodatku k zmluve so štátom. Suma je 
štandardných 26 mil. €. 
J. Mikušová za DK uviedla, že odporúča zobrať tento materiál na vedomie. 
D. Hushegyiová sa spýtala, či čísla kopírujú minulý rok. 
R. Ceizel uviedol, že sú tam drobné rozdiely, ale je to viac menej rovnaké.  
M. Kákoš sa spýtal, či by sa vedeli rozkategorizovať detské programy, že koľko ich kde je 
skrytých.  
R. Ceizel uviedol, že vie tento prehľad predložiť.   
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 133/2019: 

Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. i) zákona č. 532/2010 Z.z. o RTVS v znení neskorších 
predpisov prerokovala a berie na vedomie návrh Dodatku č. 3 na rok 2020 k Zmluve č. MK – 
57/2017/M o zabezpečení služieb verejnosti v oblasti rozhlasového vysielania a televízneho 
vysielania na roky 2018 – 2022. 
 
Za: 8 / Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš, J. Mikušová,  

I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / I. Gallo / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
7. Informácia o vianočnej programovej štruktúre RTVS (spravodajca M. Kákoš a I. 

Nagy) 

J. Rezník uviedol, že Vianoce budú aj v televíznej a aj rozhlasovej službe veľmi atraktívne. 
M. Ťapák podrobne odprezentoval vianočnú programovú štruktúru v televíznej časti.  
M. Dzurjanin predstavil rozhlasové vianočné programy.  
M. Kákoš ako spravodajca k televíznej časti uviedol, že tento rok uvedie RTVS až tri nové 
rozprávky. Rovnako očakáva s nádejou aj projekt Mária Terézia 2. Na Dvojke budú 
dominovať 4 adventné koncerty a je tu plánovaných aj množstvo zaujímavých akvizičných 
programov.  
I. Nagy ako spravodajkyňa rozhlasovej časti uviedla: 
„Dostali sme pomerne podrobné informácie o vianočnej štruktúre jednotlivých rádií. Hodnotiť  
relácie bude možné až po ich odvysielaní, preto teraz by som iba veľmi stručne spomenula 
niektoré.  Na Rádiu Slovensko 26. decembre ale aj na Silvestra si budeme môcť vypočuť  hry 
Stanislava Štepku, ktorý sa už považuje za klasika a jeho hry sú zárukou dobrej nálady. Na 
štedrý deň, na 1. aj na 2. sviatok  prúdové vysielanie je obohatené reláciami – fíčrami alebo 
rozhovormi – so sviatočnou tematikou. Rádio Regina zaradila do vysielania premiéry 
niekoľkých rozprávkových hier, reláciu príbehov o dobrých činoch detí, publicistické pásma 
o živote svätej Kataríny zo Sieny, o zázrakoch svätého Peregrína a o Rafaelovej Madone. 
Rádio Devín už od 2. decembra vysiela cyklus miniatúr – životných príbehov, ktoré 
v minulých rokoch boli veľmi úspešné, lebo spojili ľudí s  cieľom úprimne sa  porozprávať. Na 
každý sviatočný deň je zaradená do vysielania rozprávka a rozhlasová hra, vianočný špeciál 
Ars litery a prirodzene hudba napr. koncertný výber z vianočnej ponuky EBU. Rádio FM 
zaradilo do prúdového vysielania záznamy z najlepších koncertov roku 2019 ale aj vianočné 
špeciály pod názvom Nová hudba, ktorej veríme. Rádio Slovakia International  odvysiela 
niekoľko cyklov so sviatočnou tematikou napr. Slovenské Vianoce v  regiónoch , slovenské 
Vianoce v zahraničí alebo zahraničné Vianoce na Slovensku.  Poslucháčom sa predstaví 
detský zbor Pro muzika z Michaloviec, ktorý má bohatý klasický repertoár,  ktorým zožali 
úspech na viacerých zahraničných vystúpeniach. Rádio Patria od 23. decembra do 1. 
januára bude vysielať v špeciálnom režime. Čo znamená, že do prúdového vysielania budú 
zaradené relácie zo záznamu: rozhovor o meniacich sa vianočných tradíciách,  rozprávkové  
hry a dve nové rozhlasové hry v podaní hercov komárňanského a košického divadla. 
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V silvestrovskej relácii budú okrem iných účinkovať tiež herci týchto dvoch národnostných 
divadiel. Redakcia národnostného vysielania pripraví magazínové relácie so sviatočnou 
tematikou: v rusínskom jazyku o gréckokatolickom ponímaní Vianoc, v rómskej relácii 
o špeciálnych zvykoch a tradičnej kuchyni Rómov. 6. januára sa odvysiela relácia 
k pravoslávnym Vianociam a Novému roku. Pravdepodobne bude zaujímavá relácia 
Duchovní o Vianociach, v ktorej  katolický, grékokatolický a pravoslávny duchovní sa budú 
rozprávať o tomto dôležitom sviatku ľudstva. Rádio Regina stred na štedrý deň pripravuje 
sviatočný prúd so zapojením poslucháčov o súčasnom ponímaní Vianoc.   25. decembra 
nosnou myšlienkou budú hodnoty materiálne a duchovné, a 26. decembra zas radostné  
stretnutia napr. v rodinách, v detských domovoch, v náboženských spoločenstvách.  Na 
Silvestra bude hravý záver roka, na Nový rok zas poďakovanie poslucháčov za pekné chvíle 
a za dobré veci, a prosba za úspešný rok 2020. Na záver snáď len toľko:  ponuka 
sviatočných relácií je bohatá, poslucháči si určite  nájdu to najvhodnejšie počas  Vianočných 
sviatkov.“ 
I. Gallo predložil po neverejnej časti rokovania návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 134/2019: 

Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o vianočnej programovej štruktúre 
RTVS. 
 
Za: 8 / Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš, J. Mikušová,  

I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / I. Gallo / 
Uznesenie bolo prijaté. 

 
8. Sťažnosti a podnety 

M. Kákoš uviedol, že prišli dva podnety. Informoval o podnete od Transparency International. 
V. Chuguryan odprezentoval stanovisko RTVS k predmetnej veci: 

Hneď v úvode článku TIS sa píše: Za normálnejších okolností by to mohla byť aj správa roka. 
V stredu 16. októbra sa na internete objavil zvukový záznam Gorily. Mimoriadnej udalosti 
venovali všetky celoštátne televízie úvodnú časť večerných správ. S jedinou výnimkou – 
RTVS. Tá tému zaradila až ako 7. reportáž v takmer 12. minúte spravodajstva. Diváci 
verejnoprávnej televízie sa tak najprv dozvedeli, o čom v   daný deň rokoval parlament, že 
bankový odvod zrejme neskončí ani v roku 2021, ministerka Andrea Kalavská nechce 
zdražovanie liekov, ministerstvo školstva dá cez rôzne programy na prácu s mladými ľuďmi 
3,5 milióna eur, SNS dala prísľub odborárom na rozšírenie podpory na podnikové byty a tiež, 
že eurofondy na výskum by mohli prejsť z ministerstva školstva pod ministerstvo dopravy. 
Nepochopiteľný krok RTVS zdôvodnila tým, že príspevok ešte spracováva. Je to zvláštne 
vysvetlenie, pretože nahrávka prišla médiám doobeda. 

Každý profesionál, ktorý má skúsenosti s prácou v televízii, vie, že nedodanie 
reportáže v plánovanom čase do vysielania môže ovplyvniť množstvo technických 
príčin, ako aj ľudský faktor. Nie je to nič príjemné pre celú redakciu a už vôbec nie 
prestížne, ale stáva sa to štandardne v  každej televízii.  Reportáž o zverejnení 
zvukového záznamu Gorila bola od rána 16. októbra 2019 nastavená v  scenári 
hlavných správ na prvej priečke, ale vedúci vydania ju v  uvedenom čase vzhľadom na 
ľudský faktor nedostal, na čo moderátor korektne upozornil divákov. Rozsiahlu 
nadštandardne dlhú 4,5 minútovú reportáž, do ktorej redaktor zapracoval ukážky 
zvuku 39 hodinového záznamu, množstvo grafov, tabuliek a archívnych záberov, ktoré 
bolo treba prepísať z formátu 4:3 na 16:9, vedúci vydania zaradil do vysielania 
bezodkladne, hneď ako ju dostal.  
Snaha redaktora o rozšírenie a vyšperkovanie reportáže tak, aby divák dostal 
najkomplexnejšie informácie, v dôsledku čoho dodal príspevok do réžie o desať minút 
neskôr, je teda prezentovaná ako dôkaz straty odvahy RTVS na kritickú žurnalistiku. 

https://www.rtvs.sk/televizia/archiv/13982/200833


Strana 11 z 13 

 

Pritom aj pre menej zdatného autora, by malo byť úplne evidentné, že RTVS sa od 
začiatku dôsledne venovala téme na všetkých plochách v  STV aj v SRo hneď v  úvode 
správ. Redaktor SRo dokonca prišiel naživo porozprávať o téme už do rádiožurnálu o 
12:00. 
V rozhlase sme informáciu o nahrávke zaradili do vysielania mimoriadne už o 10:30 a 
následne o 10:47. Vo všetkých spravodajských reláciách v  SRo (11:00, 12:00, 12:30, 
13:00, 14:40, 15:30, 17:00, 17:30, 18:00) aj v STV (12:00, 16:00) bola táto téma zaradená 
a aj odvysielaná z prvej pozície. Správy a komentáre STV o 22:00 sa venovali výlučne 
tejto téme. Rovnako aj relácia Z prvej ruky bola venovaná iba tejto téme. Z uvedeného 
je úplne evidentné, že spravodajstvo RTVS sa téme nielen nevyhlo, ale spracovalo ju 
na bezprecedentnej, nadštandardnej a vysoko profesionálnej úrovni.  
Nie je tiež vôbec jasné, na základe čoho, a z akého dôvodu sa autor článku rozhodol 
spojiť túto tému so stranou SNS, ktorú spis Gorila, ani nahrávka nijako nespomína. 

Autor článku ďalej píše, že „Nadštandardný prístup RTVS k  SNS výstižne ilustruje starší 
príklad týkajúci sa najväčšej kauzy Andreja Danka v  tomto volebnom období. Denník N 
zverejnil 24. septembra 2018 ráno informáciu o tom, že šéf parlamentu používa titul JUDr., 
avšak v jeho alma mater – UK v Bratislave nie je záznam o tom, že by mu bol udelený“. 
Následne sám autor priznáva, že: „Hneď vzápätí sa podaril dôležitý prielom redaktorom 
RTVS, ktorí našli záznam o jeho rigoróznej práci na Univerzite Mateja Bela v Banskej 
Bystricia zverejnili ho na sociálnej sieti“, za čo si RTVS zaslúžila citácie v iných médiách.  
Výčitka a teda aj dôkaz, ktorý má údajne ilustrovať vzťah RTVS k SNS, smeruje 
k tomu, že RTVS nešla po tejto línii. Sám autor pritom uvádza, že aj táto informácia 
zaznela vo večerných správach RTVS. Vyčíta tiež, že sme uviedli vyjadrenie dotknutej 
osoby (Andreja Danka), čo je štandardný postup uložený RTVS dokonca Štatútom 
RTVS a Zákonom o RTVS. Poskytnutie priestoru dotknutej strane dokonca patrí 
k základným princípom žurnalistiky, nielen verejnoprávnej.   

Podľa TIS na výmene generálnych riaditeľov RTVS profitovala práve SNS, ktorá spomedzi 
všetkých parlamentných strán najviac narástla v televíznych správach. Podiel správ, v 
ktorých bola strana zmieňovaná, narástol zo 17 percent v  poslednom roku Miku na 21 
percent v prvom roku Rezníka, teda o 4 percentuálne body.“ 
Aj v tomto prípade ide o účelové tvrdenie, ktoré vytrháva fakty z  kontextu. Stav za 
predchádzajúceho vedenia automaticky považuje za ideálny a pri terajšom vedení 
poukazuje na odchýlku. Nové vedenie sa pritom snaží práve o vyváženejšie 
spravodajstvo, čo znamená, že odklon smerom k objektivite by mohol byť v priemere 
aj o viac ako o 4%. Silné slová opiera tiež o nárast citácií predstaviteľov SNS, ktorý 
pritom, rovnako ako v RTVS, zaznamenali aj v komerčnej televízii Markíza. Kým 
v RTVS prezentované citácie vzrástli o 4%, v Markíze vzrástli o 2%. To znamená, že 
rozdiel je len 2%, čo v žiadnom prípade nemôže slúžiť ako podklad pre prezentované  
bombastické závery a závažné obvinenia RTVS. Napriek tomu, že autor porovnával 
štatistiky aj pri ďalších dvoch televíziách, čísla za TA3 a TV JOJ v tomto prípade 
v článku chýbajú, čo neprospieva objektívnemu pohľadu na analyzovanú tému. Dá sa 
predpokladať, že nárast citácií zaznamenali aj tieto dve televízie, čo môže byť 
spôsobené zvýšenou aktivitou predsedu NR SR, strany a jej nominantov vo vláde 
oproti predchádzajúcemu roku.   
Pri ďalšom tvrdení autor upozorňuje, že „SNS má spomedzi všetkých televízii v  RTVS 
MIERNE najväčší priestor...“ v porovnávanom období (7/218-6/2019) z tabuľky vyplýva, že 
predseda SNS Andrej Danko sa vo všetkých štyroch televíziách umiestnil zhodne, na treťom 
mieste. Samotný autor následne uvádza, že rozdiel je minimálny: „Naša analýza ukázala, že 
národniari tu majú až 20-percentný podiel, v TA3 a Markíze už iba 19-percentný a v TV JOJ 
18-percentný“. Autor článku ďalej píše: „Výsledkom analýzy je, že RTVS vykresľuje šéfa 
SNS v lepších farbách ako TV Markíza a TV JOJ. Až tretina z päťdesiatky správ o Dankovi 
bola pozitívna. Pri Markíze to bolo len 11 % správ a pri JOJ dokonca iba 7 %“.  
O účelovom výklade autorových vlastných analýz svedčí aj fakt, že zanalyzoval 
vysielanie štyroch televízii, ale zámerne cituje len tri, bez TA3, kde čísla ďaleko 
prevyšujú kritizovanú RTVS (50% oproti 33% RTVS). Nie je tiež jasné, na základe 
akého kľúča hodnotí a delí jednotlivé reportáže na pozitívne, neutrálne a negatívne, 

https://www.facebook.com/search/top/?q=rtvs%20rigor%C3%B3zna&epa=SEARCH_BOX
https://www.facebook.com/search/top/?q=rtvs%20rigor%C3%B3zna&epa=SEARCH_BOX
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keďže v RTVS sa snažíme všetky reportáže robiť objektívne, vyvážené a nestranné. 
Vždy vecne spravodajsky mapujeme všetky udalosti a nevyhýbame sa žiadnej kritickej 
téme, ani nevyrábame pre niekoho pozitívne správy.    

Na základe uvedeného autor robí zvláštny záver: „Naše pozorovania teda možno zhrnúť 
nasledovne: Správy RTVS často vyzerajú tak, akoby SNS pevne kontrolovala ich naratív. 
Teda, že ak už SNS a jej politici nemôžu vyjsť z témy pozitívne, treba aspoň minimalizovať 
škody“.  
Nič z vyššie uvedeného neprezentuje odborný argument na takýto záver, z  čoho 
vyplýva, že ide len o subjektívny pocit autora, ktorý sa snaží prezentovať článok ako 
odbornú, štatistikou podloženú analýzu. V prospech tohto predpokladu a ako dôkaz 
neodborného narábania s faktmi slúži aj zhrnutie autorových pozorovaní, ktoré podľa 
neho ukazujú na náklonnosť RTVS k SNS za súčasného vedenia.  

„Počas tlačovej konferencie 19. januára 2017 vyhlásil, že kapitánske výložky nemieni vrátiť, 
pričom ich pateticky pobozkal. Gesto sa stretlo s negatívnou reakciou verejnosti, Danko bol 
dokonca nútený zrušiť svoj profil na sociálnej sieti. Všetky celoštátne televízie scénu 
s bozkávaním výložiek odvysielali v ten večer vo svojom spravodajstve a v nasledujúcich 
dňoch ju reprízovali, Markíza dokonca trikrát. Jedinou výnimkou bola RTVS, ktorá si scénu 
nedovolila zopakovať. Namiesto toho sa kauze šéfa parlamentu v  ďalších dňoch vyhýbala 
a uverejnila o nej už len jeden príspevok, v ktorom minister obrany Gajdoš vyzýva kritikov, 
aby rešpektovali jeho rozhodnutie povýšiť Danka.“ 

Autor umiestnil fotografiu s textom: „Danko pobozkal kapitánske výložky v správach RTVS 
iba raz. Televízia záber, za ktorý čelil výsmechu nezopakovala. (Zdroj: Archív RTVS)“ 

Nezopakovanie záberu uvádza autor ako jasný dôkaz náklonnosti súčasného 
generálneho riaditeľa RTVS Jaroslava Rezníka k SNS a manipulácie spravodajstva. 
Pritom ako správne uvádza, udalosť sa odohrala 19. januára 2017, kedy Jaroslav 
Rezník ešte nebol GR RTVS a inštitúciu viedol jeho predchodca Václav Mika s úplne 
odlišným manažmentom spravodajstva.  
Podobným neodborným, zaujatým a neobjektívnym spôsobom narába autor Ľuboš 
Kostelanský aj s ďalšími informáciami. Na základe uvedených faktov je možné 
predpokladať, že jeho hlavným cieľom nebola nestranná a objektívna odborná 
analýza, ale snaha o poškodenie dobrého mena RTVS a jej znevýhodnenie 
v konkurenčnom prostredí.   

 
J. Chudík informoval, že slovenská pobočka TI vznikla z iniciatívy E. Jurzycu, ktorý je dnes 
opozičný politik. Uviedol, že mimovládne organizácie vstupujú do predvolebnej kampane. 
Necíti za týmto listom od TI analytickými faktmi podloženú kritiku, ale analytickú 
nekvalifikovanosť so skrytou snahou o politické ovplyvňovanie. Priznal, že patrí 
k najčastejším kritikom spravodajstva RTVS a neustále sleduje a vyhodnocuje prácu 
spravodajcov. Nastáva rušné predvolebné obdobie a budú snahy takto zatiahnuť RTVS 
a Radu RTVS do politikárčenia. Toto odmieta. Stanovisko RTVS jednoznačne potvrdzuje 
neoprávnenosť domnienok TI. Tento list podporili aj jemu neznáme Spravodajské odbory 
RTVS, ktoré keď majú problémy dodržiavať Zákon o RTVS a kódex programového 
pracovníka, tak môžu opustiť verejnoprávny priestor.  
M. Kákoš uviedol, že redakčná nezávislosť je hlavným pilierom verejnoprávneho vysielania. 
Od kauzy „Maťašovská“ neprišiel žiaden podnet, že by sa niekto pokúšal ovplyvňovať 
spravodajstvo. Vyprosuje si, aby sa niekto zvonku pokúšal ovplyvňovať spravodajs tvo 
a znevažoval prácu mnohých redaktorov RTVS. Navyše porovnávať spravodajstvo 
verejnoprávneho a komerčného média nie je úplne na mieste, pretože každé médium plní 
úplne iné úlohy.  
M. Kákoš požiadal D. Hushegyiovú a J. Chudíka, aby vytvorili pracovnú skupinu 
a vypracovali odpoveď na tento podnet.  
 
9. Rôzne  
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M. Kákoš poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie Rady RTVS. 
 
 
V Bratislave 19.11.2019. 
 

Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 

Mgr. Igor Gallo 
       predseda Rady  

Rozhlasu a televízie Slovenska 
 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne 
usporiadaný podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.sk. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

http://www.rtvs.sk/

